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This mirror contains 
LED lamps

The lamps cannot be changed 
in the luminaire.

( LM14 / LM15 )



Gebrauchsanleitung für LED-Wandspiegel

Achtung:  Um die normale Anwendung vom Produkt zu garantieren, muss die Montage durch 
fachliche Elektrotechniker durchgefuehrt werden. Dieses Produkt ist nur geeignet für Montage an 
einer Massivwand im Raum. Eine falsche Montage wird zur Beschädigung vom Produkt oder 
zum persönlichen Schaden führen.
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Montagewerkzeuge (Siehe Abbildung unten)

Maßband Wasserwaage Schlagbohrer Schrauber  Hammer

Montagehinweise: 
1. Bitte prüfen, ob das Mauerwerk eine Massivwand ist. Mit dem Maßband messen Sie den Abstand 
    zwischen den zwei Kürbisflaschenlöchern vom Spiegelrahmen. (a oder b im Bild 1). 
2. Mit dem Bleistift markieren Sie auf der Wand die Position. 
3. Mit dem geeigneten Bohrkopf und dem entsprechenden Schlagbohrer zwei Löcher auf den 
    makierten Positionen bohren. Wenn die Oberfläche vom Mauerwerk aus Fliesen ist, wird ein 
    spezieller Porzellanbohrer benötigt. 
4. Mit dem Hammer den Dehngummiverschluss in der Zubehörtasche ins Loch an der Wand 
    schlagen und dann die Schrauben verschrauben. (Außenabstand 8-12mm lassen). 
5. Den Stromkreis ausschalten. Mit dem Klemmepult die Produktdreiadern des Spiegels und die 
    Dreiader der Wand verbinden (siehe Bild 2). 
6. Das Produkt hängt durch zwei Kürbisflaschenlöcher auf den Schrauben an der Wand.

Schaltplan für Eingangsklemme

LEUCHTENETZVERSORGUNG

Braun/Schwarz

Gelb/Grün

Blau/Schwarz/Weiß Neutral

Erde

Leben
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7.  Schalten Sie zum Schluss die Stromversorgung wieder ein und drücken Sie mit einem oder zwei 
Tippen (Farbwechsel- und Dimmfunktionen Spiegeln) den Schalter am Spiegel. Das LED-Licht wird 
ein- und ausgeschaltet.

DEUTSCH

1. Bitte keinen Aufbau oder Abbau treiben, bis der Stromstecker komplett ausgezogen ist. 
2. Beim Produktlauf dürfen keine harte oder scharfe Materialien die Spiegeloberfläche treffen. Das 
    führt zu einem Erdschluss und sogar zu einem Unfall.
3. Bei einem Gewitter muss der Strom abgeschaltet werden. Sonst kann der Blitz zur Beschädigung 
    der Elektrobestände des Produktes führen

Hinweis:

* Die Informationen in diesem Handbuch decken alle unsere Produktreihen ab. Bitte beziehen Sie sich nur 
   auf die Funktionen, die für das von Ihnen gekaufte Produkt gelten.



Instructions for LED Bathroom Mirror

Notes:  In order to use the product safely and properly, the mirror must be connected to the wires 
and the power supply that conform the IEE Wiring Regulations. This product is suitable for indoor 
use only. The installation must be executed by a professional electrician. The wrong installation may 
lead to product damage or / and personal injury.

3

Installation Tools (As shown below)

Tap Measure Spirit Level Electric Drill Screwdriver Hammer

Installation Instruction:
1.  Decide where you would like to install the mirror and make sure the wall is solid.
2.  Use the tape measure to measure the distance between the centre of the two keyholes on the mirror frame.
      And using a spirit level and tape measure to mark out those 2 holes on the wall based on the position and 
      distance measured.
3.  Use the electric drill to drill holes at marked places on the wall. (Please choose the suitable bit size based 
      on the screws and use a special ceramic drill if the wall surface covers by ceramic tiles.)
4.  Use the hammer to tap the rawlplugs into the holes on the wall and use the screwdriver to tighten the 
      screws into the rawplugs. Please leave around 8-12mm of the screws to expose outside the wall.
5.  Make sure all the electrical power has been completely switched off. Using a junction box or other proper 
      wire connectors to connect wires accordingly to the main power supply.
6.  Push the keyholes on the mirror frame over to the screws to hang the mirror up on the wall.

Wiring diagram for input terminal

LUMINAIREMAINS SUPPLY

Brown / red / black

Yellow green / green

Blue/ black / white neutral

earth

live
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7.  Finally, switch the power back on and Single Tap or Double Tap( for Colour-changable and dimming 
     functions Mirror) the switch button on the mirror, the LED light is switched on and off.ENGLISH

1.  Never install, uninstall or check any connection of the mirror before disconnecting the main 
     power completely.
2.  Never put hard or sharp objects directly against the mirror surface and the cable, it may 
    result in product damage, power shock or personal injury.
3.  Always remember to switch the power off if there is a thunder storm as the lighting may 
    damage the electrical elements of the product.

Cautions: 

* The information in this instruction book covers all our product series. Please only refer to the function that 
   is applicable to the specific product you've purchased.
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For drywall installation, mark the hole locations 
and drill Φ6mm holes for the drywall anchors.

Using a drill, make holes and fill with supplied plugs and screws. 
Leave a gap of 8-12mm between the head of the screw and the wall.
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